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Kierownik Pracowni Urbanistycznej – p. J. Piórecki

To s� wszystkie poprawki zło�one przez Pa�stwa Radnych.

Przewodnicz�cy obrad – p. St. Rachwał

Dobrze. W takim razie prosz� o zabranie głosu Pana Prezydenta Bujakowskiego.

Zast�pca Prezydenta Miasta Krakowa – p. K. Bujakowski

Panie Przewodnicz�cy! Szanowni Pa�stwo!

W zwi�zku z przegłosowaniem poprawki, która powoduje zaw��enie linii rozgraniczaj�cych

do 18 metrów w stosunku do przepisowych 20 metrów zachodzi konieczno�� ponownego

uzgodnienia z zarz�dc� drogi takiego zapisu planu i w zwi�zku z tym wnosz� o odroczenie

głosowania do czasu zako�czenia ponowionej procedury uzyskiwania uzgodnie� od zarz�dcy

drogi. Dzi�kuj�.

Przewodnicz�cy obrad – p. St. Rachwał

Dzi�kuj� bardzo. Rozumiem, �e nie poddaj� pod głosowanie druku, zgodnie z wnioskiem

Pana Prezydenta, druk został wycofany.

Kolejny druk uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla

obszaru w rejonie ul. Skotnicka – Działowskiego w Krakowie, to jest projekt Prezydenta

Miasta Krakowa druk nr 361. Tutaj mamy, to znaczy tak mamy autopoprawk�. Bardzo prosz�

Pana Pióreckiego jest autopoprawka i poprawka.

Kierownik Pracowni Urbanistycznej – p. J. Piórecki

Autopoprawka Prezydenta Miasta Krakowa dotycz�ca zmiany stylu linii zabudowy,

obowi�zuj�cej linii zabudowy i nieprzekraczalnej linii zabudowy. Te zmiany s� zmianami

czysto technicznymi i podj�te zostały ze wzgl�du na dopełnienie zgodno�ci zarz�dzeniem

Ministra Infrastruktury co do formy i sposobu przygotowania projektu planu miejscowego,

które to zarz�dzenie odwołuje si� do Polskiej Normy. W tej Polskiej Normie jest styl, czy te�

oznaczenie tej linii takie wła�nie jak w zał�czniku do tej autopoprawki jest przedstawione co

skutkuje tym, �e na rysunku planu zamiast linii przerywanych jak to w zał�czniku jest

okre�lone pojawi� si� linie ci�głe z takimi strzałkami. I wprowadzenie tej autopoprawki

oczywi�cie nie powoduje �adnych skutków. To jest informacja o autopoprawce. Natomiast

poprawka zło�ona do tego druku, zło�ona przez Pana Radnego Grzegorza Stawowego

poprawka dotycz�ca zmiany zmniejszenia wymaganego minimum powierzchni biologicznie

czynnej z 70 % na 50 % w terenach usług, a konkretnie w terenach 1.U do 4.U, tak

oznaczonych w planie. Prezydent Miasta Krakowa nie zaj�ł tutaj stanowiska a to z tego

wzgl�du, �e równocze�nie za t� poprawk� nie szło zwi�kszenie powierzchni zabudowy czyli

inaczej mówi�c zmniejszenie powierzchni biologicznie czynnej z 30 do 50 % i tak nie

powoduje mo�liwo�ci zwi�kszenia powierzchni zabudowy, a jedynie powierzchni

zainwestowania, ale tak to te� Pan Radny uzasadnił w swojej poprawce. Wprowadzenie tej

poprawki budziło w�tpliwo�� co do zgodno�ci ze studium przy czym w zwi�zku z tym, �e

studium jest to generalna regulacja mówi�c o 70 % po przeanalizowaniu przyjmuj�c, �e jest

jeszcze rezerwa tej powierzchni, przyjmuj�c t� poprawk� na 1/4 powierzchni planu mo�na

powiedzie�, �e ta powierzchnia terenu biologicznie czynna zmniejsza si� w efekcie nie od 20

% jakby to wynikało z poprawki tylko o 5 % na całym obszarze planu. W zwi�zku z tym tutaj

Wysoka Rada podejmuj�c decyzj� o zgodno�ci ze studium w ramach uchwałach tak�

tolerancj�  niewielk� zapewne mo�e uwzgl�dni�. Przegłosowanie poprawki nie powoduje

ponowienia czynno�ci proceduralnych. I jeszcze przepraszam Panie Przewodnicz�cy na jedn�

rzecz chciałem zwróci� uwag� �eby to si� znalazło równie� w protokole poniewa� Pan Radny
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równie� tutaj napisał ogóln� uwag� o zapewnienie spójno�ci z innymi cz��ciami uchwały i

zał�cznikami chciałem poinformowa�, �e w zał�czniku nr 3 w zwi�zku z czym nieco zmieni

si� uzasadnienie i sentencja rozpatrzenia uwag pod pozycj� 15 i pod pozycj� 16 bowiem w

tych uwagach składano wniosek o zmniejszenie powierzchni biologicznie czynnej z 70 % do

20 %. Wi�c tutaj informacja o tym, �e Rada w pewnej cz��ci jednak, bo Prezydent nie

uwzgl�dnił tej uwagi, a Rada w pewnej cz��ci t� uwag� uwzgl�dniła i je�li przegłosuje

poprawk� to znaczy, �e daje mo�liwo�� obni�enia tego współczynnika, tego wska�nika

prawie nie na 20 % no ale cz��ciowo. W zwi�zku z tym taka niewielka zmiana redakcyjna w

tek�cie przekazywanym do Biura Rady si� pojawiła. Dzi�kuj�.

Przewodnicz�cy obrad – p. St. Rachwał

Dzi�kuj� bardzo. Przyst�pujemy w takim razie do głosowania poprawki Pana Grzegorza

Stawowego.

Kto z Pa�stwa Radnych jest za przyj�ciem tej poprawki?

Momencik, oczywi�cie jest dyskusja. Nie, ale prosz� nie przycisk je�eli jest dyskusja.

Kto z Pa�stwa Radnych jest za?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Prosz� o podanie wyniku głosowania.

36 głosów za

przeciw 0

1 osoba si� wstrzymała

Stwierdzam, �e poprawka Pana Grzegorza Stawowego uzyskała wi�kszo��.

W takim razie przyst�pujemy do głosowania całego projektu uchwały.

Kto z Pa�stwa Radnych jest za przyj�ciem projektu uchwały według druku nr 361?

Kto jest przeciw?

Kto si� wstrzymał?

Prosz� o podanie wyniku głosowania.

Jednogło�nie – 37 głosów za

0 przeciw

0 wstrzymuj�cych

Stwierdzam, �e Rada podj�ła uchwał� według druku nr 361, ł�cznie z poprawk�.

Kolejny druk zmiana uchwały nr V/58/07 Rady Miasta Krakowa z dnia 31 stycznia

2007 r. w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe w lokalnym transporcie zbiorowym

realizowanym na podstawie umów zawartych przez Gmin� Miejsk� Kraków, druk nr 329.

Bardzo prosz� kto przedstawi teraz poprawk� bo jest poprawka tutaj?  Projekt Komisji

Rodziny i Polityki, Pan Stanisław Zi�ba uprzejmie prosz� o przedstawienie poprawki Pana

Włodzimierza Pietrusa. Nie, Prezydenta nie ma poniewa� jest to druk Komisji Rodziny i

Polityki Społecznej.

Radny – p. St. Zi�ba

Panie Przewodnicz�cy tak jak przedstawiałem ta poprawka nie była, znaczy rozpatrywana

przez Komisj� Rodziny jak ju� wspomniałem Pan Radny Pietrus chce poszerzy� o osoby


